



**Protokoll vid styrelsens sammanträde i Enköpings den 17 September 2024  
kl 17- 19.45**

**Plats: Gustaf Daléns gata 9B**

**Närvarande: Maria Bakas, Maria Arosenius, Emil Eriksson, Bengt Olsson, Mathilda Wahlberg och Kicki Kumblad**

**1. Öppnande**

Maria hälsade alla välkommen och förklarade mötet öppnat.

**2. Dagordning.**

Dagordningen godkändes utan justeringar.

**3. Val av justerare**

Emil Eriksson valdes till mötets justeringsman.

**4. Föregående styrelseprotokoll**

Godkännande av föregående mötesprotokoll bordlägges till nästa möte. Rutinen angående protokollen är att när justeringsmännen justerat protokollet, så skickar sekreteraren ut det till ledamöterna via mail.

**5. Information från Tränare**

- **Simskola**

Simskolan rullar på bra, förutom att det varit problem med en pump, så badet har varit avstängt söndag och måndag.

På grund av detta så är simskolan förlängd t o m 20 oktober och vi hinner sedan precis med en ny omgång av simskolan på åtta tillfällen efter det.

Vi har ett bra underlag av tränare men vi behöver få in fler föräldrar i verksamheten.

- **Ungdom**

Även dessa grupper flyter på bra.

Det som är problemet just nu är att vi behöver få tag på fler föräldrar i Simiadengruppen, som kan följa med på tävlingar. Vi behöver vara fler för att ge simmarna möjlighet att få lära sig rutinerna kring tävlandet

**6. Tävlingar**

- Ena Cup 7/9

Tävlingen gick arrangörsmässigt väldigt bra: Från början hade vi inte tillräckligt med funktionärer och tekniken fungerade inte på fredagen, men det ordnade upp sig. Vi var inte riktigt nöjda med lunchen. Vi ska undersöka andra alternativ.

Ekonomi: Vi drog in mellan 45 – 48 tkr.

Vi ska lägga till info i inbjudan att även deltagare från andra klubbar kan få göra sin praktik på våra tävlingar

- KM / Lucia 14/12

Allt är under kontroll inför tävlingen. Luciagruppen ska aktiveras. När det gäller vandringspriserna så ska de senaste pristagarna dela ut priset till de nya. Maria skickar ut nomineringsbestämmelserna. Vi utser pristagare den 13/11 och vi behöver därför ha in nomineringarna senast den 10/11.

## 7. Ekonomi

Maria presenterade vår ekonomi och läget är stabilt.

Vi lyfte en fråga; ett ev inkomstbortfall för oss som förening vid en tävling, då vi måste ställa in pga av att simhallen är avstängd. , Finns någon driftsförsäkring för simhallen som vi kan få del av vid ett sådant läge? Vi kollar vidare angående detta.

## 8. Mail till föräldrar

Maria presenterade förslag till skrivelser till föräldrar i samband med ENA-cupens genomförande samt till nya föräldrar.

Styrelsen godkände dessa dokument som ska läggas på vår hemsida.

## 9. Tävlingspolicy / Anhörigpolicy

Styrelsen beslutade att godkänna Tävlingspolicyn samt Anhörigpolicyn, vilka publiceras på föreningens hemsida.

## 10. Uppstartsläger uppföljning

Vi har ännu inte haft kontakt med Åland inför nästa års uppstartsläger. Punkten bordlägges till nästa möte.

## 11. Uppföljning, Kommunen lära sig simma

Maria och Kicki ska delta på ett möte på torsdag tillsammans med rektor för S.t Ilianskolan samt Enöglaskolan angående skolornas simundervisningen i kommunen.

12. Uppföljning Folkrörelsearkivet

Maria har inte fått tag på dem ännu, men fortsätter att söka kontakt.

13. Tränare

Det ser bra ut med antalet tränare.

Elna Zetterberg och Emilia Bakas kommer att delta på Mellansvenska simförbundets tränarutbildning (Simidrottsledare) i Uppsala i oktober.

23 oktober kommer våra tränare och delar av personalen att gå en utbildning som heter "Ledare som lyssnar". Utbildningen är även tänkt att främja sammanhållningen för de som arbetar tillsammans i simhallen.

14. Övriga frågor.

- Vi ska arrangera en kväll för alla funktionärer där vi får möjlighet att se simmare in action för att kunna ställa frågor, diskutera olika regler m m.

15. - Förslag till användandet av medlen för Årets förening:

Sk Ena bjuder alla simmare i Teknik- och tävlingsgrupperna på pizza efter Lucia KM.

Maria A hör efter med ERK om hyra av deras lokal och Maria B hör med OK Enen.

Vi planerar att ha lite aktiviteter också i samband med middagen.

16. Avslutning

Maria tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

Nästa möte sker den 16 oktober kl 18.00 i MB Redovisnings lokal.



Maria Bakas (ordförande)



Kristina Kumblad (sekreterare)



Emil Eriksson (justerare)